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4/21 Pastor Rob 

1. We will not have VBS this year due to Covid-19. 

2. The AWANA has been changed to on line Zoom meeting until May 15. Parents, 
please check the email for the detail.  

3. The children department is planning to have the current building remodeled to fit 
the children's ministry. We plan to have special remodeling team. If you are inter-
ested, please sent an email to children.rccc@gmail.com. 

4. The Children Ministry needs AWANA co-workers and Nursery co-workers. Broth-
ers and sisters who have the burden, please contact Eva Zheng  or Becky Xie, or 
email to children.rccc@gmail.com. 

1.We welcome everyone at this Live Streaming Church "Gathering", especially 
those that are new.  We pray that you will experience the hope, faith & love of 
Jesus Christ.  Feel free to contact us at info@raleighccc.org if you'd like us to get 
to know you and to be connected to our Church. 

2.Coronavirus: CC has established a CoVID-19 contingency plan and we are cur-
rently at level 3 .  We are monitoring the situation via CDC updates and talking 
with local doctors and will update Church attendees via Realm and website up-
dates if there are any updates to guidelines.  Please make sure your email is 
updated in Realm.  

4.Combo English Bible Study and Prayer Meeting - In the interest of continuing 
fellowship and growth as a Church Family, we are going to shift Sunday School a 
bit and bring it together with Wednesday Night Prayer Meeting. Wednesday 
night serves as a very good midweek time for fellowship and encouragement. 
Sundays can also be a bit challenging to navigate two streaming times. Starting 
4/1 Wed nights at 7pm is the Bible Study (Psalm 23) followed by prayer at 8pm.  
Zoom details can be found at the Church website (Live Streaming page).  Come 
join us! 

5. Youth 30 Hour Famine Project Update—Because of the current global impact 
of the Covid-19 Virus, our Youth Group has decided to raise funds for the Samar-
itan's Purse "Coronavirus Response."  Visit the Samaritan's Purse website to see 
the awesome ministry they are doing in Italy and in New York City  Prayerfully 
consider giving online directly to Samaritan's Purse to help with their urgent 
"Emergency Medical" needs.  If you do donate online, please let Pastor Jerry 
know so that he can add your donation to the 2020 Youth Group goal of $5000. 
Praise the Lord that $1,200 has already been donated to Samaritan's Purse. 

6. The Building Dedication Special Publication Committee asks our congrega-
tion to contribute articles of thanksgiving and sharing with the following specifi-
cations: stories related to the new building written in either Chinese or English 
of 150 to 800 words in MS Word or Text format. The open period is from now 
till April 15, the deadline. All drafts will be reviewed and edited on need basis by 
the committee members before publication. Please send to attn: Roy Chen at 
“foamaker@gmail.com.“ 

 

 

 

 

 

        

 

         

 

1. Friday Youth Group Online—Students and Parents, we are having Friday Youth 
Group (Online) through ZOOM every Friday, at 7:30 p.m.  If you can join us 
online, contact Pastor Jerry - at jmillerrc3@yahoo.com or you can text him at 
919.961.8859. 

2. Friday Youth Group Online Schedule for April 

    April 17 - Relationship Q & A - Part 2 

    April 24 - "How to Handle Conflict" Series Starts 

3. Sign Up for 30 Hour Famine Team—Students, if you want to be part of the 30 
Hour Famine Team, you can sign up on our youth website at 
(www.raleighccc.org/youth). 

"The greatest missionary is the Bible in the mother tongue. It needs no furlough 
and is never considered a foreigner." William Cameron Townsend 



報  告 與 代 禱 青少年事工報告 

1. 青少年團契星期五聚會-青少年和家長，我們將在每個星期五晚上 7:30 使用

ZOOM 舉行青少年團契。如果您可以加入我們，請與 Jerry 牧師聯繫

(millerrc3@yahoo.com 或 text 919.961.8859)。 

2. 四月份青少年網上聚會時間表和內容 

   4 月 17 日– “關係”的提問與解答 –Part 2 

      4 月 24 日– 開始“如何處理衝突”系列 

3. 報名饑饉 30– 青少年! 如果您想加入饑饉 30 團隊，請至我們的青少年網站

（www.raleighccc.org/youth）上報名。 

兒童事工報告 

宣教提醒 

1. 歡迎每位新來到本教會線上的弟兄姊妹與朋友們，歡迎您把這裡當做是您

屬靈的家，一起敬拜神、學習主的真道。我們向神禱告，您可以經歷從耶

穌基督而來的信望愛，您可以至 info@ralieghccc.org 與我們聯繫。 

2. 新冠狀病毒：教會議會已完成 CoVID-19 應急計劃，我們目前處於 3 級。 

我們會持續觀察 CDC 提供的現況，並與本地醫生保持聯繫，任何級別更

新的通知，將由 Realm 送出和在教會網站公布。 請確定您的電子郵件在

Realm 系統裡已更新。    

3. 饑饉 30 的更新– 由於 Covid-19 病毒對全球的影響，我們決定改為

Samaritan’s Purse“Coronavirus Response.”募款。 請至 Samaritan’s Purse

網站，了解他們在意大利和美國所做的事工。 請認真地考慮在線上直接

捐款給 Samaritan’s Purse，以幫助他們解決緊急的醫療需求。如果您已經

在線上捐款，請告知 Jerry 牧師，他可以將您的捐款加到 2020 年青少年團

契 5000 美元目標中。感謝主! 我們目前已經收到$1,200 的奉獻 。            

4. 2019 年度奉獻抵稅記錄– 弟兄姊妹可以從教會網站使用 Realm 查看，並

自行打印，http://onrealm.org/raleighccc ，如果您需要教會打印後寄給

您，或無法找到您的紀錄，請盡快與教會秘書聯繫(919-834-3815 或電郵

secretary.rccc9266@gmail.com)，並註明地址與姓名。謝謝您的合作！ 

5. 獻堂特刊編輯委員會徵求本堂會友發表建堂紀念文稿，中、英文都可以，

150 到 800 字左右。請寫有關”感恩和分享”之類的信息。截稿日期為 4

月 15 日。所有的投稿 (MS Word , Text format) 要經過委員審核、編輯後

發表，謝謝。請寄電郵地址:foamaker@gmail.com. Attn: 陳紀渝。 

1. 由於 Covid– 19 疫情，今年的 VBS 將取消。 

2. 由於 Covid– 19 疫情，AWANA 已經改在線上 Zoom 聚會直到 5 月 15 日為

止。家長請至你的電子郵件查看最新訊息。 

3. 兒童部需要 AWANA 和 Nursery 同工。請有負担的兄弟姐妹與兒童部鄭燕

或謝芳姐妹聯繫，或發電郵至 children.rccc@gmail.com. 

4. 兒童部即將以兒童事工的角色參與舊堂的改建方案，需要組建特別事工小

組。如有興趣，請發電郵至 children.rcccc@gmail.com.  

“最偉大的傳教士是母語聖經。不需要休假，也永遠不會被視為外國  

人。”William Cameron Townsend 

下週主日(4/19/2019)服事人員  

 華語堂 粵語堂  華語堂 粵語堂 

證道 焦峰傳道 潘柏滔弟兄 主席 陳培材 李麗雲 

崇拜領詩 徐品武 敬拜小組 司琴 李幼真 古惠瑩 

AV 同工:朱晉湘、諸泳斌、龔傳貞、王天林     


